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Greta Nordquist, SPF
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Stig Janzon, PRO

Dagny Nilsson, PRO
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Närvarande ledamöter

och ersättare

Övriga närvarande

Utses att justera

Camilla Gärdebring, Förvaltningschef
Sten-Olof Häll, Planeringsingenjör § § 31-3 5
Maja Sandström-Olsson, MAR S, 36
Anneli Flink, MAR § 36
Gun Åkers

Paragrafer som protokollet
omfattar §§ 31-38
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Ordförandea
Marianne Eriksson
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§ 31 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns med tillägg enligt följande;

* Lista över pensionärsorganisationer
* Delr

* Bärhjälp i samband med fördtjänst
* Politikerträff

* Hur kontaktpolitikerna arbetar?
* Inbjudningar till inforrnationsmöte

Informationen tas till protokollet.
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Justerandes signatur
#



KRISTIANSTADS KOMMUN PROTOKOLL

2017-10-27

3 (9)

§ 32 Val av justerare

Gun Åkers väljs att justera dagens protokoll.

Informationen tas till protokollet.

Justerandes signatur
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§ 33 Protokoll från föregående möte

Inga synpunkter finns på föregående protokoll.

Informationen tas till protokollet.

Justerandes signatur
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§ 34 C4 Teknik

Sten-Olof Häll, Planeringsingenjör, inforrnerar om tillgänglighet i
kommunen. Från januari 2018 planeras ett samarbete med polisen angående
trafiken i centmm.

Det kommunala pensionärsrådet önskar att få ta del av planering inför år
201 8/20 19. Vidare upplyser rådet om reglementet som antagits i
Kommunfullmäktige och om rådets möjlighet att påverka i
tillgänglighetsfrågor.

Sten-Olof Häll får frågan om snöröjning på Södra Piggagatan i Åhus och
uppger att han får återkomma med svar.

Informationen tas till protokollet.

Justerandes sign.



KRISTIANSTADS KOMMUN PROTOKOLL 6 (9)

2017-10-27

§ 35 Förvaltningens nya organisation, ekonomi och kösituation

Förvaltningschef Carnilla Gärdebring informerar om Omsorgsförvaltningens
nya organisation.
Vidare berättar Förvaltningschefen om den ekonomiska månadsrapporten
samt kösituationen för Vård- och omsorgsboende.

Informationen tas till protokollet.

Justerandes signatur
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§ 36 Hälso-sjukvårdsavtal, Hälsostaden - vart står vi nu?

Maja Sandström-Olsson, MAS, informerar om hur långt Kristianstads
kommun har kommit med den nya hälso-sjukvårdsavtalet samt dess
verksamhetsplan. Tillsammans med Region Skånes vårdcentraler i
Kristianstad har MAS, MAR samt verksamhetschefer inom HSL sex möten

per år. Nästa fas är den verkställande delen.

Anneli Flink, MAR, informerar om bättre vård genom samverkan mellan
patient, öppen-sluten vård samt komrnun.

Informationen tas till protokollet.

Justeraifö'atur
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§ 37 Sammanträdestider år 2018

Ordförande Marianne Eriksson presenterar förslag till sammanträdestider
för 2018. Sammanträdestiderna fastställs enligt förslag.

Kommunala Pensionärsrådet

Fredag 26/1 09.00

Fredag 13/4 09.00

Fredag 1/6 09.00

Fredag 24/8 09.00

Fredag 26/10 09.00

Fredag 26/10 13.00 Pensionärsfomm

Fredag 7/12 09.00

Informationen tas till protokollet.

Justerandes signatur
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§ 38 Övrigt

Lista över pensionärsorganisationer med ordförande samt ersättare
ska lämnas till ordförande i Omsorgsnämnden en gång per år för att
inbjudan till Pensionärsforum ska nå alla som ska delta.
Deltagar:förteckning med kontaktuppgifter går mnt f?5r uppdatering.
Bärhjälp i samband med fördtjänst. Ordförande Marianne Eriksson
uppger att Kristianstads kommun endast kan påverka men att
kommunen inte är beslutande part. Om ett år kommer ett nytt förslag
angående ersättning att diskuteras fram.
Politikerträff. En utfrågning av politiker planeras under våren inför
valet. Då vill rådet träffa gruppledarna för sarntliga partier. Vad
gäller lokal för detta möte föreslår ordförande Marianne Eriksson att
fråga om ledig lokal i Rådhus Skåne.
Hur fungerar det när kontaktpolitikerna besöker arbetsplatserna? Hur
ofta sker dessa möten? Ordförande Marianne Eriksson berättar att en

kontaktperson är ansvarig för ett vård- och omsorgsboende, en
hemtjänst samt en arbetsplats inom LSS. Kontaktpolitikern är
kommunikationen mellan arbetsplatsen och Omsorgsnämnden. Ett
planerat möte bör ske mellan medarbetare och kontaktpolitiker, vilka
inte alltid fungerat ordentligt då dem inte får en inbjudan.
Ledamöterna i rådet vill få inbjudningar till olika informationsmöte.
Ordföranden Marianne Eriksson uppger att inbjudningarna inte alltid
når ut till rådet. De inbjudningar som kommer till Marianne Eriksson
skickas vidare.
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Informationen tas till protokollet.

Justerandes siqnatur
0



j


